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Predsedníctvo Akademického senátu Fakulty ekológie a environmentalistiky 

Technickej univerzity vo Zvolene 

 

ZÁPISNICA 3/2019 

zo zasadnutia AS FEE konaného 16. 05. 2019  
 

Prítomní členovia AS FEE (v abecednom poradí): 

Androvičová Zlata, Mgr., CSc. 

Bačíková Zlatica, Ing. 

Dekanová Vladimíra, Ing. 

Gáper Ján, prof., RNDr., CSc. 

Hybská Helena, doc., Ing., PhD. 

Modranský Juraj, Ing., PhD. 

Perháčová Zuzana, Ing., PhD. 

Pichlerová Magdaléna, Ing., PhD. 

Rácz Attila, Mgr., PhD. 

Vanek Miroslav, Ing., PhD. – prítomný od bodu č. 3 

Kanát Viktor 

Mjartanová Marta 

Ospravedlnení: 

Danik Tomáš 

Oravcová Zuzana, Bc. 

Diviaková Andrea, Ing., PhD. 

Hostia:  

Schwarz, M., doc., Ing., CSc. (dekan FEE) 

Ing. Zdenka Mlynarčíková (tajomníčka FEE) 

 

Návrh programu 3. zasadnutia AS FEE 

1.Otvorenie zasadnutia;  

2. Schválenie programu zasadnutia;  

3. Návrh a voľba členov návrhovej komisie, mandátovej komisie a overovateľov zápisnice;  

4. Kontrola plnenia uznesení z 2. zasadnutia AS FEE;  

5. Návrh a voľba člena Rady VŠ za FEE TUZVO;  

6. Výročná správa o činnosti FEE TUZVO za akademický rok 2017/2018;  

7. Výročná správa o hospodárení FEE TUZVO za rok 2018;  

8. Rozdelenie dotácie a rozpočet FEE TUZVO na rok 2019;  

9. Rôzne;  

10. Schválenie návrhov uznesení;  

11. Ukončenie zasadnutia.  
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K bodu 1 

Predseda AS FEE privítal prítomných členov AS FEE a  na základe prezenčnej listiny (príloha 1) 

skonštatoval, že AS FEE je uznášaniaschopný. 

 

K bodu 2 

Predseda AS FEE predložil program 3. zasadnutia AS FEE a otvoril diskusiu k prípadným návrhom 

a pripomienkam k predloženému programu. 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Predseda AS FEE dal hlasovať o schválení programu 3. zasadnutia AS FEE. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 11  Proti: 0     Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

AS FEE schválil program 3. zasadnutia AS FEE. 

 

K bodu 3 

Predseda AS FEE navrhol návrhovú komisiu v zložení: H. Hybská, Z. Bačíková. 

V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 11  Proti:   0    Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

AS FEE schválil návrhovú komisiu v zložení: doc. Ing. Helena Hybská, PhD., Ing. Zlatica 

Bačíková. 

 

Predseda AS FEE navrhol mandátovú komisiu v zložení: V. Kanát, M. Pichlerová. 

V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 11   Proti:   0    Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

AS FEE schválil mandátovú komisiu v zložení: Viktor Kanát, Ing. Magdaléna Pichlerová, PhD. 

 

Predseda AS FEE navrhol overovateľov zápisnice v zložení: J. Gáper, M. Vanek. 

V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh.  

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 12  Proti:   0     Zdržal sa:   0   Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

AS FEE schválil overovateľov zápisnice v zložení: prof. RNDr. Ján Gáper, CSc., Ing. Miroslav 

Vanek, PhD. 
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K bodu 4 

Predseda AS FEE oznámil, že na predchádzajúcom zasadaní AS FEE sa senát uzniesol na niekoľkých 

ukladacích uzneseniach: 

1. dekanovi FEE vytvoriť pracovnú skupinu na urýchlené dokončenie bakalárskeho 

medziodborového študijného programu (s dočasným pracovným názvom Manažment a 

biologizácia prostredia), 

2. pracovnej komisii pre aktualizáciu vnútorných predpisov AS FEE informovať AS FEE o 

výsledkoch svojej činnosti v termíne do 31. 05. 2019, 

3. predsedníctvu AS FEE uskutočniť kontrolu splnenia uznesení prijatých AS FEE v 

predchádzajúcom funkčnom období a o výsledku informovať na najbližšom zasadnutí AS FEE. 

 

Dekan FEE informoval k uzneseniu č. 1, že bakalársky medziodborový študijný program, s aktuálnym 

názvom: „Ekológia - zručnosti a adaptácie“, bol dopracovaný a v súčasnosti je už odoslaný na 

akreditáciu. Následne dal predseda AS FEE hlasovať o splnení uznesenia. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 12      Proti:   0     Zdržal sa:   0  Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

AS FEE berie na vedomie splnenie uznesenia „c) 1“ zo zasadania AS FEE dňa 31. 01. 2019. 

 

Predseda AS FEE informoval k uzneseniu č. 2, že pracovná komisia pre aktualizáciu vnútorných 

predpisov zatiaľ nezačala pracovať, pretože na Technickej univerzite vo Zvolene (ďalej len „TUZVO“) 

sa začala aktualizácia vnútorných predpisov nadväzujúca na úpravu zákona o vysokých školách. 

Akademický senát TUZVO už schválil Štatút TUZVO, ktorý bude registrovať ministerstvo a následne 

budú aktualizované štatúty fakúlt. Komisia pre aktualizáciu vnútorných predpisov AS FEE začne svoju 

činnosť až po schválení Štatútu FEE v Akademickom senáte TUZVO. 

Z krátkej diskusie, v ktorej vystúpili Z. Androvičová, H. Hybská a J. Modranský vyplynulo, že vnútorné 

predpisy AS FEE môžu byť reálne aktualizované do novembra 2019. Následne dal predseda AS FEE 

hlasovať o predĺžení uznesenia „c) 2“ zo zasadania AS FEE dňa 31. 01. 2019. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 12      Proti:   0     Zdržal sa:   0  Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

AS FEE berie na vedomie, že uznesenie „c) 2“ zo zasadania AS FEE dňa 31. 01. 2019 ostáva v 

plnení. 

 

Predseda AS FEE informoval k uzneseniu č. 3, že preštudoval všetky zápisnice AS FEE za 

predchádzajúce funkčné obdobie AS FEE a našiel aj uznesenia, ktoré ostali v plnení alebo ich plnenie 

AS FEE nikdy neuzavrel. Potom navrhol, aby AS FEE vzal na vedomie splnenie uznesenia a ďalej sa 

v rámci rozpravy venoval uzneseniam z predchádzajúceho funkčného obdobia. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 12      Proti:   0     Zdržal sa:   0  Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

AS FEE berie na vedomie splnenie uznesenia „c) 3“ zo zasadania AS FEE dňa 31. 01. 2019. 
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Predseda AS FEE informoval, AS FEE v predchádzajúcom funkčnom období neuzavrel ukladacie 

uznesenie č. 1 zo zasadnutia z 26. 04. 2017; toto uznesenie bolo znovu uložené vedeniu FEE dňa 16. 10. 

2017. Potom konštatoval, že Dlhodobý zámer FEE sa každoročne prehodnocuje a aktualizuje, čo 

potvrdil aj dekan FEE. Predseda AS FEE potom navrhol, aby senát vzal na vedomie splnenie týchto 

uznesení. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 12      Proti:   0     Zdržal sa:   0  Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

AS FEE berie na vedomie, že ukladacie uznesenie č. 1 zo zasadania dňa 26. 04. 2017 a ukladacie 

uznesenie č. 1 zo zasadnutia dňa 16. 10. 2017 boli splnené. 

 

Ďalšie uznesenie, ktoré ostalo v plnení z predchádzajúceho funkčného obdobia AS FEE, je ukladacie 

uznesenia zo 16. 10. 2017, ktoré uložilo dekanovi FEE zaoberať sa otázkou počtu povinných predmetov 

pri najbližšej reakreditácii bakalárskeho študijného programu Ochrana a využívanie krajiny (ďalej len 

„študijný program B-OVK“). V diskusii dekan FEE a predseda AS FEE vysvetlili, že toto uznesenie 

bolo prijaté za iných legislatívnych podmienok a v období, keď sa predpokladalo, že študijný program 

B-OVK, ako novoakreditovaný študijný program, bude potrebné po jeho štandardnej dĺžke 

reakreditovať. V súvislosti s komplexnými zmenami súvisiacimi s akreditáciou a v období kreovania  

novej Akreditačnej agentúry Slovenskej republiky však nebolo potrebné študijný program B-OVK 

reakreditovať, preto predmetné uznesenie nebolo vykonateľné. V súčasnosti sa vytvárajú nové 

podmienky pre akreditáciu pracovísk a odborov a v budúcnosti bude tvorba študijných programov 

v kompetencii akreditovaných pracovísk a až vtedy bude možné pristúpiť k rozsiahlejšej úprave 

študijných programov. Predseda potom v spolupráci s návrhovou komisiou navrhli, aby senát 

konštatoval, že predmetné uznesenie je v súčasnosti nevykonateľné a odporučil dekanovi riešiť 

predmetný obsah uznesenia s garantom B-OVK v čase, keď to budú zmeny v B-OVK vykonateľné. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 12      Proti:   0     Zdržal sa:   0  Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

AS FEE berie na vedomie, že ukladacie uznesenia č. 3 zo zasadania AS FEE dňa 27. 04. 2017 

a ukladacie uznesenia č. 2 zo zasadania AS FEE dňa 16. 10. 2017 sú nevykonateľné a odporúča 

dekanovi FEE v spolupráci s garantom bakalárskeho študijného programu Ochrana a využívanie 

krajiny zaoberať sa optimalizáciou počtu predpísaných povinných predmetov v najbližšom 

možnom termíne. 

 

Ďalšie uznesenie, ktoré ostalo v plnení bolo ukladacie uznesenie 1 zo zasadnutia 14. 05. 2018, ktoré sa 

týkalo súladu Študijného poriadku FEE schváleného v AS FEE a zmenami, ktoré uskutočnil AS 

TUZVO a neprešli cez rokovanie AS FEE, čiže nebolo jasné, či je možné takýto predpis zo strany 

predsedu AS FEE signovať. Vzniknutú situáciu riešil predseda AS FEE s predsedom legislatívnej 

komisie TUZVO a celý postup riešenia situácie predložil AS FEE dňa 12. 12. 2018. Predseda FEE 

uviedol, že Študijný poriadok FEE je v súčasnosti signovaný dekanom FEE, predsedom AS FEE 

a predsedom AS TUZVO. Predseda AS FEE potom navrhol, aby senát uznesením potvrdil splnenie 

uznesenia.  
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Výsledky hlasovania:  

Za: 12      Proti:   0     Zdržal sa:   0  Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

AS FEE berie na vedomie, že ukladacie uznesenie č. 1 zo zasadnutia dňa 14. 05. 2018 bolo splnené. 

 

Predseda AS FEE potom upozornil na ukladacie uznesenie 2 zo zasadnutia dňa 14. 05. 2018, v ktorom 

AS FEE uložil dekanovi FEE vykonať kontrolu dodržiavania článku 12, ods. 5. Študijného poriadku 

FEE, článok sa týka vypisovania termínov na skúšky zo študijných predmetov. Dekan FEE už 12. 12. 

2018 podrobne informoval o vykonaní kontroly a prijatých opatreniach. Dekan FEE ďalej oboznámil 

AS FEE, že prodekanka Ing. Andrea Zacharová, PhD. kontrolovala a kontroluje vypisovanie 

skúšobných termínov, predseda AS FEE potom doplnil, že prodekanka pre pedagogickú prácu má 

zriadenú schránku pre anonymné podnety študentov, kde môžu upozorniť na problémy s vypisovaním 

termínov. Potom predseda AS FEE dal hlasovať o splnení uznesenia.  

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 12      Proti:   0     Zdržal sa:   0  Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

AS FEE berie na vedomie, že ukladacie uznesenie č. 2 zo zasadnutia dňa 14. 05. 2018 bolo splnené. 

 

Posledným uznesením z predchádzajúceho funkčného obdobia AS FEE , ktoré ostalo neuzatvorené bolo 

ukladacie uznesenie 3 zo zasadania dňa 14. 05. 2018, v ktorom AS FEE uložil dekanovi FEE spracovať 

komunikačnú stratégiu FEE a plán propagačných aktivít FEE. Aj k tomuto uzneseniu už dekan FEE 

uviedol podrobnosti k plneniu uznesenia dňa 12. 12. 2018. Dekan FEE ďalej uviedol, že na FEE aj 

v súčasnosti prebiehajú aktivity na propagáciu štúdia na FEE, vrátane platenej reklamy. Z krátkej 

diskusie vyplynulo, že úloha propagácie je stále aktuálna, ale keďže ide o uznesenie z predchádzajúceho 

funkčného obdobia, AS FEE predseda AS FEE navrhol, aby bolo aj toto uznesenia uzavreté 

a považované za splnené. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 12      Proti:   0     Zdržal sa:   0  Návrh bol schválený jednomyseľne. 

 

AS FEE berie na vedomie, že ukladacie uznesenie č. 3 zo zasadnutia dňa 14. 05. 2018 bolo splnené, 

ale činnosti vyplývajúce z tohto uznesenia AS FEE považuje za permanentnú úlohu. 

 

K bodu 5 

Na základe spoločných konzultácií dekana FEE a predsedu AS FEE bol za člena Rady vysokých škôl za 

Fakultu ekológie a environmentalistiky TU vo Zvolene navrhnutý prof. Ing. Tibor Benčať, CSc. 

Menovaný zastupoval fakultu v Rade vysokých škôl aj v predchádzajúcom funkčnom a so svojou 

kandidatúrou súhlasí. 

 

V diskusii neboli prednesené žiadne ďalšie návrhy. 

 

Po ukončení diskusie predseda AS FEE podal návrh, aby bol člen Rady vysokých škôl za FEE volený 

v tajnom hlasovaní. 
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Výsledky hlasovania: 

Za:  5  Proti:  7   Zdržal sa: 0   Návrh nebol schválený. 

 

Pretože návrh voliť v tajnom hlasovaní nebol schválený, predseda AS FEE dal hlasovať o voľbe 

verejne. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za:   12 Proti:  0 Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne 

 

AS FEE zvolil za člena Rady vysokých škôl za FEE prof. Ing. Tibora Benčaťa, CSc. na funkčné 

obdobie od 01. 06. 2019 do 31. 05. 2023.  

 

K bodu 6 

Predseda AS FEE udelil slovo dekanovi FEE, aby oboznámil senát o Výročnej správe o činnosti FEE 

TUZVO za akademický rok 2017/2018 (príloha 2).  

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Predseda AS FEE dal hlasovať o schválení Výročnej správy o činnosti FEE TUZVO za akademický rok 

2017/2018. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za:   12 Proti:  0 Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne 

 

AS FEE schvaľuje Výročnú správu o činnosti AS FEE za akademický rok 2017/2018. 

 

K bodu 7 

Výročnú správu o hospodárení FEE uviedla tajomníčka FEE (príloha 2). 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Predseda AS FEE dal hlasovať o schválení Výročnej správy o hospodárení FEE. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za:   12 Proti:  0 Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne 

 

AS FEE schvaľuje Výročnú správu o hospodárení FEE za rok 2018. 

 

K bodu 8 

Predseda AS FEE udelil slovo dekanovi FEE a tajomníčke FEE, aby oboznámila senát o Rozdelení 

dotácie a návrhu rozpočtu FEE na rok 2019 (príloha 3). 

Do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Predseda AS FEE dal hlasovať o schválení návrhu rozpočtu FEE na rok 2019. 

 

Výsledky hlasovania: 

Za:   12 Proti:  0 Zdržal sa: 0   Návrh bol schválený jednomyseľne 
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AS FEE schvaľuje návrh rozpočtu FEE za rok 2019. 

 

K bodu 9 

Predseda AS FEE otvoril diskusiu k bodu Rôzne. 

 

V diskusii vystúpila Z. Bačíková, ktorá sa spýtala na možnosť posunutia termínu výročného 

zhromaždenia Akademickej obce FEE na obdobie počas semestra. K tomuto návrhu sa kladne vyjadrili 

viacerí členovia AS FEE. Predseda AS FEE zisťoval u dekana FEE, či je možné predkladať výročnú 

správu napr. na začiatku apríla, aby mohol posunúť termín zhromaždenia na skorší termín. Keďže tomu 

nič nebráni, predseda AS FEE prisľúbil, že najbližšie zhromaždenie Akademickej obce FEE uskutoční 

už začiatkom apríla 2020. 

 

Potom predseda AS FEE uviedol, že zápisnice budú označované poradovým číslom zasadnutia 

a príslušným kalendárnym rokom.  

 

K bodu 10 

Predseda AS FEE požiadal návrhovú komisiu o sumarizáciu schválených uznesení a dal hlasovať 

o schválení znenia uznesení z 3. zasadnutia AS FEE konaného 16. 05. 2019. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 12 Proti: 0     Zdržal sa: 0   Uznesenia boli jednomyseľne prijaté. 

 

AS FEE schválil znenie uznesení z 3. zasadnutia AS FEE konaného 16. 05. 2019. 

Prijaté uznesenia tvoria súčasť tejto zápisnice.  

 

K bodu 11 

Predseda AS FEE poďakoval všetkým prítomným za účasť na 3. zasadnutí AS FEE a ukončil rokovanie 

AS FEE. 

 

Prílohy k zápisnici: 

1. Prezenčná listina z 3. zasadnutia AS FEE zo dňa 16. 05. 2019; 

2. Výročná správa o činnosti a hospodárení FEE TUZVO za akademický rok 2017/2018;  

3. Rozdelenie dotácie a rozpočet FEE TUZVO na rok 2019. 

 

Zapísala: Ing. Vladimíra Dekanová 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

prof. RNDr. Ján Gáper, CSc.     
 

Ing. Miroslav Vanek, PhD.     

 

 

Ing. Juraj Modranský, PhD. 

predseda AS FEE 
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UZNESENIA 

z 3. zasadnutia AS FEE konaného 16. 05. 2019 vo Zvolene 

 

AS FEE na svojom zasadnutí dňa 16. 05. 2019:  

 

a. schválil: 

1. Program 3. zasadnutia AS FEE 

2. Návrhovú komisiu v zložení: doc. Ing. Helena Hybská, PhD., Ing. Zlatica Bačíková 

3. Mandátovú komisiu v zložení: Ing. Magdaléna Pichlerová, PhD., Viktor Kanát 

4. Overovateľov zápisnice: prof. RNDr. Ján Gáper, CSc., Ing. Miroslav Vanek, PhD. 

5. Výročnú správu o činnosti AS FEE za akademický rok 2017/2018 

6. Výročnú správu o hospodárení FEE za rok 2018 

7. Návrh rozpočtu FEE na rok 2019 

 

b. zvolil: 

1. za člena Rady vysokých škôl za FEE prof. Ing. Tibora Benčaťa, CSc. na funkčné obdobie od 

01. 06. 2019 do 31. 05. 2023 

 

c. vzal na vedomie: 

1. Splnenie uznesenia „c) 1“ zo zasadania AS FEE dňa 31. 01. 2019 

2. Že uznesenie „c) 2“ zo zasadania AS FEE dňa 31. 01. 2019 ostáva v plnení 

3. Splnenie uznesenia „c) 3“ zo zasadania AS FEE dňa 31. 01. 2019 

4. Splnenie ukladacieho uznesenia č. 1 zo zasadania dňa 26. 04. 2017 a ukladacieho uznesenia č. 1 

zo zasadnutia dňa 16. 10. 2017 

5. Že ukladacie uznesenie č. 3 zo zasadania AS FEE dňa 27. 04. 2017 a ukladacie uznesenia č. 2 zo 

zasadania AS FEE dňa 16. 10. 2017 sú nevykonateľné a odporúča dekanovi FEE v spolupráci 

s garantom bakalárskeho študijného programu Ochrana a využívanie krajiny zaoberať sa 

optimalizáciou počtu predpísaných povinných predmetov v najbližšom možnom termíne 

6. Splnenie ukladacieho uznesenia č. 1 zo zasadnutia dňa 14. 05. 2018 

7. Splnenie ukladacieho uznesenia č. 2 zo zasadnutia dňa 14. 05. 2018 

8. Splnenie ukladacieho uznesenia č. 3 zo zasadnutia dňa 14. 05. 2018, ale činnosti vyplývajúce 

z tohto uznesenia AS FEE považuje za permanentnú úlohu 

 

Zvolen, 16. 05. 2019 
 

Zapísali: doc. Ing. Helena Hybská, PhD., Ing. Zlatica Bačíková 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

prof. RNDr. Ján Gáper, CSc.     
 

Ing. Miroslav Vanek, PhD.     
 

 

Ing. Juraj Modranský, PhD. 

predseda AS FEE 


